
Pallotta: Mogliśmy wygrać 3-0, mamy świetny zespół

News - ASRoma.pl

James Pallotta udzielił dziś krótkiego wywiadu dla Sportmediaset. Tym

razem nie skrytykował dziennikarzy, ale miał za złe kibicom, którzy

wygwizdali zespół.

 

- Wczoraj zagraliśmy dobrze, ale piłka nie chciała wpaść do bramki. Mieliśmy 24-25

okazji, mogło się skończyć 3-0. Wejście do 1/8 finału to świetny wynik, są dwie

włoskie drużyny, to świetna sprawa. Przykro mi, że są kibice, którzy wygwizdują

graczy, mamy świetny zespół.

 

Kibice? 

- To frustrujące mieć w połowie pusty stadion po tym jak dwukrotnie z rzędu byliśmy

drudzy w lidze i jesteśmy w 1/8 finału Ligi Mistrzów. Nadaję na tych samych falach

co większość kibiców: są świetni i  czuć ich ciepło. Znam problemy z Curva Sud,

próbujemy je rozwiązać, jesteśmy po ich stronie.

 

Dalsza część sezonu?

- Są wzloty i upadki, zobaczymy co uzyskamy na koniec sezonu. Forza Roma.
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